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Yrkande Bemannade lekplatser 
 
 
De bemannade lekplatserna i Göteborgs stad är uppskattade och för många människor en 
viktig del av vardagen, framförallt i våra socioekonomiskt utsatta områden. Att bemanna 
lekplatser med pedagoger är dock inte del av Park & Naturs kärnuppdrag.   
 
Bemanningen kostar varje år ca 3 % av förvaltningens budget. Vad Göteborgs stad har är ett 
behov, och därför behöver nu staden finna nya lösningar för detta.  
 
De pengar som Park & Natur idag lägger på att bemanna några få lekplatser behövs för  
underhåll och utveckling. Vi har ett viktigt ansvar att förhindra att stadens gemensamma ytor 
inte skall förfalla i förtid och skapa ännu högre underhållskostnader för våra skattebetalare.  
 
Vi prioriterar också de säkerhetsinspektioner som skall genomföras årligen på alla av 
förvaltningens skötta lekplatser. 
 
Därför vill vi att förvaltningen snarast startar ett arbete med att söka nya finansiärer (kan till 
exempel vara Bostadsbolag i parkens närhet) eller andra driftsformer (exempelvis 
föräldraföreningar). Vi vill även att det tydligt ska framgå hur man som initiativtagare till 
aktiviteter i Göteborgs stad gör för att söka finanser, såsom IOP, Ideburet offentligt 
partnerskap.   
 
Vi vill att förvaltningen prioriterar att finna bra lösningar för finansiering på platser där 
aktiviteter som bemanning ökar områdets trygghet.  
 
 
Vi yrkar följande: 
 

Att ett arbete påbörjas av förvaltningen där man söker alternativ finansiering eller 
utförare av bemanning av platser, med tyngdpunkt på socioekonomiskt utsatta 
områden, med syfte att öka tryggheten.  
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